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Protokół 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

odbytego w dniu  25.01.2016 r. 

   Komisja odbyła posiedzenie w składzie: Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego 

i Finansów – radna Agnieszka Grzyb, wiceprzewodniczący komisji – radny Andrzej 

Adamczyk, członek komisji – radny Krzysztof Kleinowski, członek komisji– radny Bogdan 

Poliwka. Nieobecny członek komisji – radny Łukasz Biernacik. Lista obecności zał.1. 

W posiedzeniu uczestniczyli przedstawiciele społeczności lokalnej p. Julita Pilecka i p. Irena 

Rybarczyk oraz pracownicy UG p. Elżbieta Sawka , p. Katarzyna Pikulik i p. Martyna Roślak. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła poniższy porządek posiedzenia, do którego nie 

wniesiono uwag i wniosków. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie  i stwierdzenie quorum. 

2. Zatwierdzenie protokołów z posiedzeń z dnia  7.12.2015 r. , 21.12.2015 r.                      

i 23.12.2015 r. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w  sprawie nabycia nieruchomości na mienie gminy – projekt nr 124/15 

b) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz stawki tej opłaty - projekt nr  125/15 

c) uchwała zmieniająca uchwalę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty – projekt nr 1/16 

d) w sprawie określenia kryteriów, liczby punktów oraz dokumentów niezbędnych do ich 

potwierdzenia w postępowaniu rekrutacyjnym do szkół podstawowych i gimnazjum 

prowadzonych przez Gminę Kobylanka – projekt nr 2/16. 

4. Sprawozdanie z działalności komisji za 2015 roku. 

5. Plan pracy komisji na rok 2016. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia.               

 

Ad. 2. Zatwierdzenie protokołów z posiedzeń: 

- z posiedzenia KRGiF z dnia 7.12.2015 r., który został przyjęty w następujący sposób:za-3,  

przeciw-0, wstrzymał się-0 w obecności 3 członków komisji. Protokół został przyjęty. 

- z posiedzenia KRGiF z dnia 21.12.2015 r., który został przyjęty w następujący sposób:za-3, 

przeciw-0, wstrzymał się-0 w obecności 3 członków komisji. Protokół został przyjęty. 

Na sale posiedzeń przybył radny A. Adamczyk. Ilość radnych biorących udział w posiedzeniu 

– 4. 

- z posiedzenia KRGiF z dnia 23.12.2015 r., który został przyjęty w następujący sposób: za-3, 

przeciw-0, wstrzymał się-1 w obecności 4 członków komisji. Protokół został przyjęty. 
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Ad. 3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie nabycia nieruchomości na mienie gminy – projekt nr 124/15. 

P. I. Rybarczyk omówiła projekt uchwały.  

Uzasadnienie do projektu uchwały – zał.  2. 

Poinformowała: Są to drogi przy których mieszkają mieszkańcy od lat. Mieszkańcy chcą być 

włączeni w sieć komunikacyjną. Drogi osiedlowe to są drogi na których nie obowiązują 

przepisy np. p.poż. To są drogi dojazdowe do dróg publicznych.  Są uczęszczane przez dużą 

ilość mieszkańców. W tym projekcie unieważniamy uchwałę, która wyznaczała standardy 

dróg, które mają być przyjmowane. Darowizna jest niekorzystna dla dewelopera." 

Radna A. Grzyb – poinformowała, że do tego projektu uchwały została przedstawiona opinia 

wójta. 

Przewodniczący RG p. G. Kłos udostępnił na posiedzeniu Komisji RGiF opinię wójta  p. I. 

Rybarczyk i p. J. Pileckiej. 

P. E. Sawka poinformowała, że os. Zielone nie ma planu (wygasł plan w 2003 roku), os. 

Zalesie i os. Sosnowe ma plan. Poinformowała, że powstałe drogi są zgodne z planem 

zagospodarowania przestrzennego. 

Radny A. Adamczyk – "Jakby Gmina nie przyjęła Nowego Horyzontu, to czy by nie było 

tego projektu?" 

P. J. Rybarczyk – "Trudno powiedzieć, wtedy Gmina postanowiła w uchwale, że wszyscy 

mieszkańcy muszą być zameldowani. To nie było możliwe, bo nie wszyscy mogli być 

zameldowani. Wtedy ten problem został oddalony. Była trudna sytuacja finansowa. Były 

ogólne problem finansowe. Wtedy też Rada wiedziała, że tego problemu nie można odpychać. 

Mieszkańcy os. Sosnowego i os. Zalesie byli już u Wójta, aby ich drogi przejąć.”  

P. J. Pilecka – "Ta uchwała – przejęcie dróg os. Nowy Horyzont – jakby nas zmotywowała do 

podjęcia takiej uchwały. 

Komisja RGiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie w następujący sposób: za- 4, 

przeciw-0, wstrzymał się-0, w obecności 4 członków komisji.  

b) w sprawie  wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz stawki tej opłaty - projekt nr  125/15 

P. J. Pilecka omówiła projekt uchwały.  

Uzasadnienie do uchwały zał. 3.  

Poinformowała, że  podpisała się duża ilość mieszkańców.  

Radna A. Grzyb – poinformowała, że do tego projektu uchwały została przedstawiona opinia 

wójta. 
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Przewodniczący RG p. G. Kłos udostępnił na posiedzeniu Komisji RGiF opinię wójta p. I. 

Rybarczyk i p. J. Pileckiej. 

Radna A. Grzyb – "Proszę wyjaśnić kwotę 12,50 zł i 25 zł." 

P. J. Pilecka – "Zgodnie z uzasadnieniem nie powinna być brana kwota z faktur a powinna 

być brana kwota z przetargu. Dane są na podstawie wyliczenia przez pracownika Gminy. 

Założenie, że 100% będzie płacić to 853 800, koszty obsługi systemu tj. 72 490 zł. Koszty 

pokryte będą kwotą z rekreacji. Jeżeli już to może być dopłata 20 000 – 30 000 zł, która może 

być wniesiona z budżetu gminy." 

Radna A. Grzyb – "Jak to jest z pojemnikami?" 

P. K. Pikulik – "Wcześniej były przygotowane wersje z pojemnikami. Wersje z pojemnikami 

nie zostały zatwierdzone. Prawnik odnośnie pojemników odrzucił wersję." 

P. J. Pilecka – „Nie podajemy pojemności pojemników  bo nie mamy wiedzy co do 

pojemności pojemników jakie są  na terenie gminy.” 

P. J. Pilecka- „Zgodnie z ustawą do ustalenia stawki opłaty ryczałtowej służy stawka opłaty 

za pojemnik" 

Radna A. Grzyb - " Dotyczy pojemników - proszę o wyjaśnienie przez p. radcę. 

Radca – " Jest mowa o pojemniku w ustawie. Nie jest to błędnie, aby ustalić stawkę za 

pojemnik. Ustalenie stawki za pojemnik nie narusza przepisu, może być."  

P. J. Pilecka – "Ta stawka mówi o pojemnikach." 

P.K. Pikulik- „Wszystkie uchwały przechodzą przez RIO. Ta stawka nie będzie miała 

żadnego zastosowania." 

Radca – "Stawka o pojemnikach nie narusza prawa. Tylko nie wiem po co one są. Można 

stawkę podjąć. Może się za jakiś czas okaże, że te stawki muszą być." 

P. K. Pikulik – "Ilość pojemników X stawka wyjdzie stawka ryczałtowa." 

Radna A. Grzyb – "Ryczałtowa stawka czy musi być taka sama jak w przyjętej uchwale?" 

Radca -"Stawka opłaty musi być taka sama,  jak w uchwale." 

P. J. Pilecka – " Czy 8 pojemników to jest zgodne przeliczenie." 

P. K. Pikulik – "Liczone było ok. 12 – 13 pojemników. Jeżeli liczymy na pojemnik to 

powinno być wpisane. Jak jest roczna. Zgodnie z regulaminem osoby, które zadeklarowały się 

na trzy miesiące to przez ten okres mogą korzystać z GPZO." 

P. I. Rybarczyk -" Z adnotacji radcy prawnego wynika, że kwot nie można podwyższać, 

stawki muszą być takie same lub niższe jak w uchwale uchylanej, zwłaszcza, że uchwała ma 

działać wstecz." 
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Przewodniczący RG p. G. Kłos – "Na jakiej podstawie były prognozowane koszty?" 

P. J. Pilecka -" To była kwota 846 000 zł-przetarg + 72 000 zł-koszty tj. ok. 919 000 zł." 

Przewodniczący RG – "Nie łatwiej było wyliczyć na podstawie faktur?" 

P. J. Pilecka – "Prognozowanie na podstawie faktur uważam, że nie, bo na podstawie faktur to 

jest nie rzetelne. Ta kwota 846 000 zł będzie zapłacona a wyższe koszty (to Gmina ogłasza 

nowy przetarg) i są nowe koszty." 

P. K. Pikulik -  „Jest sezon zimowy, jest popiół, ciężar jest wyższy." 

Przewodniczący RG – przedstawił koszty średnie z czterech miesięcy w wysokości 883 992 

zł." 

Radna A. Grzyb – "Przetarg  ma być do końca czerwca. Stawki mogą być różne, niższe lub 

wyższe." 

P. K. Pikulik - " Przetarg jest do końca czerwca. Stawki mogą być wyższe. Nie wiadomo. Na 

pewno nie niższe. Stawki mogą być zmienione." 

P. K. Pikulik – "Ilość śmieci jest porównywalna. Narzędzia, aby weryfikować, to jest nie 

możliwe. Wszystko należy udowodnić." 

P. J. Pilecka – "Ta nieszczelność trzeba coś z tym zrobić. Przecież to my za to jako 

mieszkańcy płacimy. Należałoby sprawdzić osoby, które prowadzą działalność – czy śmieci 

idą w odpowiedni pojemnik." 

Przewodniczący RG – "Koszty 8% to koszty pośrednie, szkolenia pracowników, utrzymanie 

pracowników itp." 

P. I. Rybarczyk – "Zgodnie z ustawą koszty powinny się zbilansować. Uważam, że koszty za 

pracownika powinny być płacone z budżetu gminy. Uważam, że koszty są tak drogie, nic się 

nie stanie Gminie jak koszty poniesie za pracownika. Przecież ścieki też już są bardzo drogie. 

Jeżeli ustawa nie nakazuje płacenie za pracowników to koszty powinna płacić gmina. Nic by 

się nie stało, żeby to gmina płaciła. Nic się nie stanie, że część obsługi będzie płacone przez 

Gminę." 

Przewodniczący RG – "Chcemy znać realne koszty." 

Radny K. Kleinowski – "Czy możemy zrobić dwutorowo odbiór i transport." 

P. K. Pikulik – " Koszt  to ok. 200 zł / t zagospodarowania odpadów zmieszanych przez 

Regionalne Instalacje. To musiał by być koszt  ok. 400 zł transportu, podstawienia 

pojemników, zakup worków.” 

P. I. Rybarczyk – „Aby płacić za te śmieci, które wytwarzamy.  Należałoby bardziej 

uszczelnić system (straż gminna, sołtysi, pracownicy UG)." 

P. J. Pilecka – "Też nie wiemy ile dokładnie odbierają śmieci." 
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P. K. Pikulik – "Była robiona kontrola”. 

Przewodniczący RG – "Zostało zgłoszone , aby kontrolę dwa razy do roku zrobić przez 

wytypowaną osobę. Była sprawa sprawdzenia zameldowanych mieszkańców." 

P. I. Rybarczyk – "Aby sprawdzić przedsiębiorców. Czy na zawarte umowy i czy umowa jest 

adekwatna do prowadzonej działalności." 

P. K. Pikulik – "Od 1.01.2016 r. zostało uchwalone co do pojemników dot. działalności 

gospodarczej/przedsiębiorstw, przedszkoli." 

Przewodniczący RG - " Koszty ok. 900 000 zł, aby tę kwotę pokryć to musi być stawka 14 zł 

i 28 zł. Jeśli połowa mieszkańców zmieni deklaracje z niesegregowanych na segregowane to 

wtedy 78 242 zł Gmina będzie musiała zapłacić." 

W związku z wyjaśnieniami radcy prawnego dotyczącymi określenia opłaty ryczałtowej 

zostanie złożona autopoprawka do § 5 i § 6 ust. 2.  

Komisja RGiF projekt uchwały wraz z autopoprawką dot. § 5 i § 6 ust. 2 zaopiniowała 

pozytywnie w następujący sposób: za- 3, przeciw-0, wstrzymał się-1, w obecności 4 

członków komisji.  

 

c)  uchwała zmieniająca uchwalę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty – projekt nr 1/16 

P. K. Pikulik uzasadniła projekt uchwały: 

W dniu 30 listopada 2015r. Rada Gminy Kobylanka podjęła Uchwałę Nr  XV/97/15                   

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

stawi tej opłaty, w której w §4 wskazała, że :  „zwalnia całkowicie z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości w odniesieniu do takiej 

osoby niepełnoletniej posiadającej Kartę Dużej Rodziny zamieszkującej daną nieruchomość 

będącej członkiem rodziny wielodzietnej, o której mowa  w ustawie z dnia 5 grudnia 2014 r.   

o Karcie Dużej Rodziny (Dz. U. poz. 1863 oraz z 2015 r. poz. 1359), która jest trzecim lub 

kolejnym niepełnoletnim dzieckiem w tej rodzinie.”. W dniu 16 grudnia 2015r. Kolegium 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie podjęło Uchwałę Nr XXVIII.334.S.2015 w 

sprawie stwierdzenia nieważności części uchwały Nr XV/97/15 Rady Gminy Kobylanka z dnia 

30 listopada 2015r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz stawki tej opłaty. W w/w uchwale Kolegium Regionalnej Izby 

Obrachunkowej  w Szczecinie stwierdziło nieważność §4 przedmiotowej uchwały.  

 W uzasadnieniu do uchwały unieważniającej §4 uchwały Rady Gminy Kobylanka z dnia 30 

listopada 2015r.,   Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie wskazała, że w jej ocenie 

postanowienie §4 wykracza poza kompetencje organu stanowiącego do ustalenia zwolnienia 

opartego o kryterium dochodowe, o którym mowa w art. 6k ust. 4 ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach. Zgodnie z wymienionym przepisem rada gminy może zwolnić 

z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy, w części dotyczącej gospodarstw domowych, w których dochód nie 
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przekracza kwoty uprawniającej do świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej                        

o której mowa w art. 8 ust. 1 lub 2 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej.  

Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie pominęła jednak fakt, że Ustawa z  dnia 11 

września 2015r. o zmianie ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (Dz. U. z 

2015r., poz. 1793).   Zmienia zapis art. 6k ust. 4 ustawy z dnia 13 września o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach (Dz.U. z 2013r. poz. 1399, z późn. zm.) , który otrzymuje 

brzmienie : „Rada gminy, w drodze uchwały, może zwolnić w całości lub w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy, w części dotyczącej gospodarstw domowych, w których dochód nie przekracza 

kwoty uprawniającej do świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej, o której mowa w art. 8 

ust. 1 lub 2 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej (Dz. U. z 2015r. poz. 163,      

z późn.zm.), lub rodziny wielodzietne, o których mowa w ustawie z dnia 5 grudnia 2014r.         

o Karcie Dużej Rodziny (Dz. U. poz. 1863 oraz z 2015r. poz. 1359).” 

Mając na uwadze powyższe, podjęcie niniejszej uchwały uważam za zasadne.        

Komisja RGF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie w następujący sposób: za- 4, 

przeciw-0, wstrzymał się-0, w obecności 4 członków komisji.  

 

d) w sprawie określenia kryteriów, liczby punktów oraz dokumentów niezbędnych do ich 

potwierdzenia w postępowaniu rekrutacyjnym do szkół podstawowych i gimnazjum 

prowadzonych przez Gminę Kobylanka – projekt nr 2/16. 

P. M. Roślak uzasadniła projekt uchwały: 

   „Ustawa z dnia 6 grudnia 2013 r. o zmianie ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie 

oświaty oraz niektórych innych ustaw (Dz. U. z 2015r. poz. 2156) wprowadziła zapisy 

określające między innymi zasady przyjmowania kandydatów do klas pierwszych szkół 

podstawowych i gimnazjów zamieszkałych poza obwodem szkoły. 

  Zgodnie z art. 20e ust. 3 i 4 ustawy z dnia 7 września 1991r. o systemie oświaty               

(Dz. U. z 2015 r. poz. 2156) kandydaci zamieszkali poza obwodem szkoły mogą być przyjęci 

do danej szkoły po przeprowadzeniu postępowania rekrutacyjnego, jeżeli dana szkoła nadal 

dysponuje wolnymi miejscami. W postępowaniu rekrutacyjnym brane są pod uwagę kryteria 

określone przez organ prowadzący. Kryteriom organ prowadzący przyznaje określoną liczbę 

punktów oraz określa dokumenty niezbędne do ich potwierdzenia.  

  Zgodnie z art. 20o ust. 4 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty                   

(Dz. U. z 2015r. poz. 2156) W przypadku równorzędnych wyników uzyskanych na 

pierwszym etapie postępowania rekrutacyjnego, na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego są brane pod uwagę kryteria określone przez organ prowadzący,                       

z uwzględnieniem zapewnienia jak najpełniejszej realizacji potrzeb dziecka i jego rodziny 

oraz lokalnych potrzeb społecznych. 

    W związku z powyższym wnosi się o podjęcie przedmiotowej uchwały.” 

Radna A. Grzyb – "Czy kryteria były konsultowane przez dyrektorów szkół?" 
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P. M. Roślak – "Tak, konsultacje się odbyły z dyrektorami szkół." 

Komisja RGiF projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie w następujący sposób: za- 4, 

przeciw-0, wstrzymał się-0, w obecności 4 członków komisji.  

Ad. 4. Sprawozdanie z działalności komisji za 2015 rok: 

Komisja  KRGiF w 2015 roku odbyła  18 posiedzeń na których zajmowała się  tematami jak:  

- Opiniowała projekty uchwał:  

1. w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobylanka w obrębach Morzyczyn          

i Zieleniewo, 

2. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kobylanka w obrębach Morzyczyn, Zieleniewo, Bielkowo i 

Motaniec,  

3. w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy, 

4. w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne ustanowienie służebności, 

5. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w zakresie przyjmowania 

do schroniska dla zwierząt w Stargardzie Szczecińskim bezdomnych psów             

z terenu Gminy Kobylanka,    

6. w sprawie ustalenia kierunków działania Wójta gminy Kobylanka dotyczących 

zwiększenia przejrzystości wydatkowania środków pieniężnych poprzez 

wprowadzenia elektronicznego rejestru zawieranych umów,  

7. w sprawie  zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2015 rok,    

8. w sprawie  zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kobylanka,   

9. w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVII/280/14 Rady Gminy Kobylanka z dnia 30 

października 2014 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania             i rozliczania 

dotacji dla niepublicznych przedszkoli oraz innych niepublicznych form 

wychowania przedszkolnego, a także trybu   i zakresu kontroli prawidłowości ich 

wykorzystania, 

10. w sprawie wykazu kąpielisk na terenie gminy Kobylanka na 2015 rok, 

11. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kobylanka dla strefy  zabudowy mieszkaniowej w obrębie 

Bielkowo, Kobylanka, 

12. w sprawie opłaty targowej, 

13. w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie zobowiązania finansowego wobec 

Magellan S.A. poprzez wstąpienie w prawa zaspokojonego wierzyciela,   

14. w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków, 

15. w sprawie nabycia nieruchomości na mienie gminy, 

16. w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobylanka na lata 2015-2023, 
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17. w sprawie ustalenia zasad nabywania nieruchomości stanowiących drogi 

osiedlowe na mienie gminy oraz uchylenie Uchwały Nr XXVI/170/08 z dnia 20 

listopada 2008 r., 

18. w sprawie nabycia nieruchomości na mienie gminy w zamian za zaległości 

podatkowe, 

19. w sprawie uchwalenia zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobylanka na lata 2015-2023, 

20. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kobylanka dla strefy zabudowy mieszkaniowej                    

w obrębie Bielkowo, Kobylanka, 

21. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne ustanowienie służebności,   

22. w sprawie zbycia nieruchomości na rzecz Skarbu Państwa, 

 

23. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności, 

24. w sprawie dzierżawy nieruchomości położonej w obrębie Kobylanka,   

25. w sprawie przyjęcia i wdrożenia do realizacji Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 

dla Gminy Kobylanka, opracowanego w ramach realizacji projektu pn. : 

Zintegrowany Plan Gospodarki Niskoemisyjnej Szczecińskiego Obszaru 

Metropolitarnego, 

26. w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej, 

27. w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Kobylanka, 

28. w sprawie przejęcia obowiązku odbioru odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości niezamieszkałych, na których znajdują się domki letniskowe lub są 

wykorzystywane na cele rekreacyjno- wypoczynkowe położone na terenie Gminy 

Kobylanka, 

29. w sprawie  wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz stawki tej opłaty, 

30. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowania 

odpadami komunalnymi, 

31. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości  opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciel nieruchomości, 

32. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług             

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości                                  

i zagospodarowania tych  odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

33. w sprawie ustalenia diet dla sołtysów, 

34. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

35. w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych,                      

36. w sprawie opłaty miejscowej, 

37. w sprawie Programu współpracy Gminy Kobylanka z organizacjami 

pozarządowymi           i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2016, 

38. w sprawie uchylenia uchwał w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy 

Kobylanka, 

39. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Kobylanka dla części miejscowości Niedźwiedź, położonej w obrębie 

Niedźwiedź  i Reptowo, 
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40. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kobylanka na rok 2016,   

41. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylanka na 

lata  2016 -2023.   

-  Komisja rozpatrzyła następujące sprawy: 

a) Oceniła ściągalność podatków i opłat z uwzględnieniem ulg i umorzeń oraz 

wieloletnich zaległości, 

b) Odbyła dyskusję w sprawie zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków, 

c) Rozpatrzyła sprawy: przejęcia na mienie Gminy Kobylanka nieruchomości 

wchodzących w skład drogi zlokalizowanej na terenie Osiedla Kryształowego 

w Morzyczynie i przejęcia drogi osiedlowej na Osiedlu Nowy Horyzont           

w Kobylance. 

- Komisja wypracowała opinie: 

a) w sprawie  budżetu Gminy Kobylanka na rok 2015, 

b) w sprawie wykonania budżetu gminy Kobylanka za 2014 rok, 

c) w sprawie  informacji  z wykonania budżetu Gminy Kobylanka za I półrocze 

2015 r.  

Przewodnicząca komisji A. Grzyb przedstawiła sprawozdanie z działalności KRGiF za 2015 

r., które zostało przyjęte bez uwag w następujący sposób: za- 4, przeciw-0, wstrzymał się-0, 

przy 4 członkach komisji. 

Ad. 5. Plan pracy na 2016 r.: 

I KWARTAŁ  

1. Ocena ściągalności podatków i opłat z uwzględnieniem ulg i umorzeń oraz 

wieloletnich zaległości za 2015r. 

2. Woda i ścieki – analiza stawek na rok 2016 r. 

3. Działalność placówek kulturalnych na terenie gminy Kobylanka w 2015 r.: 

- Biblioteka: analiza wydatków, 

- Gminny Ośrodek Kultury: analiza wydatków, 

- Świetlice: analiza ponoszonych kosztów (media, inne), przychody z wynajmu. 

4. Szkoły: analiza poniesionych wydatków (media, inne) za 2015 r. 

5. Kultura fizyczna i sport w gminie Kobylanka w 2015 r. – analiza. 

6. Opiniowanie zgłoszonych projektów uchwał. 

II KWARTAŁ 

1. Ochrona zdrowia: koszty ponoszone przez Urząd Gminy w 2015 r. 

2. Pomoc społeczna: analiza wydatkowanych środków w 2015 r. 

3. Stan bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie gminy Kobylanka w 2015 r., 

analiza stanu obecnego: 

- Ochotnicze Straże Pożarne: analiza wydatkowanych środków z dotacji, 

- Straż Gminna – analiza poprawy porządku, 

- Policja – analiza wydatkowanych środków. 

4.  Modernizacja oświetlenia i dróg gminnych w gminie. 

5.  Gospodarka odpadami – analiza bieżących kosztów, wpływy z opłat. 

6.  Analiza i zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu za 2015 rok. 
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7.  Opiniowanie zgłoszonych projektów uchwał. 

III KWARTAŁ 

1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu za I półrocze 2015 roku. 

2. Ochrona środowiska, gospodarka odpadami: analiza rzeczywistych kosztów. 

3. Opiniowanie zgłoszonych projektów uchwał. 

IV KWARTAŁ 

1. Oświata w gminie Kobylanka: szkoły – analiza poniesionych kosztów do 

planowanych w 2016 r. 

2. Analiza stawek podatkowych na 2017 rok. 

3. Analiza i wydanie ogólnej opinii o projekcie budżetu na 2017 rok. 

4. Sprawozdanie z pracy komisji za 2016 rok. 

5. Plan pracy komisji na 2017 rok. 

6. Opiniowanie zgłoszonych projektów uchwał. 

Przewodnicząca komisji A. Grzyb przedstawiła plan pracy na 2016 r., który został przyjęty      

z poprawkami dotyczącymi kwartału II pkt. 5, po zmianach otrzymał brzmienie: "Gospodarka 

odpadami-analiza bieżących kosztów, wpływy z opłat." w następujący sposób: za -4, przeciw-

0, wstrzymał się-0, przy 4 członkach komisji. 

Ad. 6. Wnioski 

Wniosek dotyczący rozpoczęcia posiedzeń komisji o godz. 8.30. 

 

Ad.  7. Po zrealizowaniu porządku obrad posiedzenie zostało zakończone. 

Protokołowała: 

Joanna Baszak 

         Przewodnicząca  KRGiF 

                        Agnieszka Grzyb 

 

 
 

 


